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                                                        Protokół nr 64/2012 
z posiedzenia Zarządu Powiatu  

                                                       w Środzie Śląskiej 
odbytego w Starostwie Powiatowym 

                                                       w Środzie Śląskiej 
w dniu 30 sierpnia 2012 roku 

o godz. 13.00 
 

Obecni:  
Sebastian Burdzy- Starosta Powiatu Średzkiego  
Mieczysław Kudryński- Wicestarosta Powiatu Średzkiego 
Czesław Kaczmarek – członek Zarządu 
Józef Chabraszewski– członek Zarządu  
Grzegorz Pierzchalski – członek Zarządu  
oraz 
Janina Gawlik – Skarbnik Powiatu Średzkiego  
Mariusz Żałobniak – Sekretarz Powiatu Średzkiego 
 
Starosta 
Przywitał przybyłych członków Zarządu i przedstawił porządek posiedzenia: 
 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  
3. Przyjęcie protokołów nr 61/ 2012, 62/2012 z ostatnich posiedzeń Zarządu Powiatu  
4. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 
       - wyrażenia opinii w przedmiocie pozbawienia drogi powiatowej odcinka drogi nr 1990D kategorii drogi  
         powiatowej.  
       - wyrażenia opinii w przedmiocie pozbawienia drogi powiatowej odcinka drogi nr 1990D (ul. Mikołaja  
         Kopernika) kategorii drogi powiatowej, 
       - wyrażenia opinii w przedmiocie pozbawienia drogi powiatowej nr 2937D kategorii drogi powiatowej.  
       - wyrażenia opinii w przedmiocie zaliczenia do kategorii drogi powiatowej odcinka drogi wojewódzkiej nr 
         382 (ul. Westerplatte).  
5. Przyjęcie stanowiska w sprawie:   

- złożenie wniosku Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej do Przewodniczącego Rady Powiatu w Środzie 
Śląskiej o zwołanie sesji.  

              - zatwierdzenia porozumienia pomiędzy Miastem Wrocław, a Powiatem Średzkim, w sprawie  
               ponoszenia wydatków na utrzymanie dziecka przebywającego w rodzinie zastępczej (Izabela      
                Spurgiasz). 

6. Sprawy różne.  
 

 
Starosta 
Zaproponował wprowadzenie do porządku posiedzenia dwa projekty uchwał:  uchwałę w 
sprawie wskazania członka Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej do złożenia oświadczenia 
woli w sprawie majątkowej; sprawa dotyczy kwestii podpisania umowy na kosiarkę bijakową, 
pod moją nieobecność oraz druga uchwała, w sprawie wyboru ofert na realizację zadań 
publicznych Powiatu zleconych organizacjom pozarządowym.  
 
 
 
Za przyjęciem porządku ze zmianami, członkowie głosowali:  
 
                                                              Za-5 W-0 P-0  
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Ad. 3 Przyjęcie protokołów nr 61/ 2012, 62/2012 z ostatnich posiedzeń Zarządu Powiatu  
 
Za przyjęciem protokołu Nr 61/2012 członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 
                                                              Za-5 W-0 P-0  
 
Za przyjęciem protokołu Nr 62/2012 członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 
                                                              Za-5 W-0 P-0  
 
Ad. 4  Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 
 

       - wyrażenia opinii w przedmiocie pozbawienia drogi powiatowej odcinka drogi nr 
1990D kategorii drogi powiatowej.  

 
Starosta odczytał treść uchwały.   
 
Skarbnik 
Zapytała, czy pozbawienie kategorii drogi powiatowej, to jest pozbycie się prawa własności?  
 
Wicestarosta 
Odpowiedział, że w tym przypadku, tak.  W Środzie Śląskiej zmiana kategorii drogi, była 
podstawą do przekazania majątku.  
 
Sekretarz 
Zauważył, że aby pozbawić kategorię drogi, drugi podmiot, czyli jednostka samorządu 
terytorialnego musiałaby przyjąć tę drogę, czyli my pozbawiamy kategorii powiatowej, a 
Gmina przyjmuje jako gminną. Ustawa o drogach publicznych określa, że uchwały powinny 
być podjęte do końca trzeciego kwartału, z mocą obowiązującą od 1 stycznia następnego 
roku.   
 
Za przyjęciem przedmiotowej uchwały, członkowie Zarządu głosowali: 
 
                                                        Za-5 W-0 P-0  
 
   - wyrażenia opinii w przedmiocie pozbawienia drogi powiatowej nr 2937D kategorii drogi 
powiatowej. 
 
Starosta odczytał uchwałę.    
 
Za przyjęciem przedmiotowej uchwały, członkowie Zarządu głosowali: 
 
                                                        Za-5 W-0 P-0  

       - wyrażenia opinii w przedmiocie pozbawienia drogi powiatowej odcinka drogi nr 1990D (ul. Mikołaja  
         Kopernika) kategorii drogi powiatowej, 
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Starosta odczytał uchwałę.    
 
Za przyjęciem przedmiotowej uchwały, członkowie Zarządu głosowali 
                                                        Za-5 W-0 P-0  
 

       - wyrażenia opinii w przedmiocie zaliczenia do kategorii drogi powiatowej odcinka 
drogi wojewódzkiej nr 382 (ul. Westerplatte).  

 
Starosta odczytał uchwałę.    
 
Za przyjęciem przedmiotowej uchwały, członkowie Zarządu głosowali: 
 
                                                        Za-5 W-0 P-0  
 
- uchwała w sprawie wyboru ofert na realizację zadań publicznych Powiatu Średzkiego 
zlecanych organizacjom pozarządowym  (LKS Ster Malczyce),  
 
Starosta odczytał uchwałę.  
 
Wicestarosta 
Powiedział, że Komisja jednogłośnie oceniła pozytywnie.  
 
 
Za przyjęciem przedmiotowej uchwały, członkowie Zarządu głosowali: 
 
                                                        Za-5 W-0 P-0  
 
- w sprawie wskazania członka Zarządu do złożenia oświadczenia woli w sprawie 
majątkowej, 
 
Starosta odczytał uchwałę.    
 
Radny Kaczmarek 
Zaproponował Józefa Chabraszewskiego.  
 
Radny Chabraszewski wyraził zgodę.  
 
Za przyjęciem przedmiotowej uchwały, członkowie Zarządu głosowali: 
 
                                              Za-4 W-1 (r. Chabraszewski) P-0  
 
 
 
Ad. 5  Przyjęcie stanowiska w sprawie:  
   

- złożenie wniosku Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej do Przewodniczącego Rady 
Powiatu w Środzie Śląskiej o zwołanie sesji.  
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Starosta odczytał treść wniosku. 
 
Sekretarz 
Powiedział, że jest po rozmowie z Dyrektorem Powiatowego Ośrodka Dokumentacji 
Geodezyjnej i Kartograficznej Powiatu Głogowskiego, czyli lidera tego projektu. Dodał, że 
uzyskał informację, że Starosta Głogowski prosił o rozesłanie informacji po wszystkich 
Powiatach, że być może termin podjęcia tych uchwał może się przesunąć 15 dni, bo 
powstały jakieś komplikacje i te komplikacje muszą wyjaśnić na linii starostowie- Wojewódzki 
Inspektor Nadzoru Geodezyjnego i proszą, aby te uchwały, dotyczące utworzenia Związku 
Powiatów Dolnośląskich przełożyć z terminem do 30 września. Nie mniej jednak w przyszłym 
tygodniu, we wtorek jest planowane spotkanie przedstawicieli starostów z WING- iem we 
Wrocławiu i jeśli zostaną te projekty zaakceptowane, to w środę byłyby rozsyłane. Dlatego 
proponuję na dzień dzisiejszy zostawić takie propozycje w porządku obrad, ale być może 
trzeba będzie z porządku sesji Rady Powiatu wycofać te trzy uchwały. 
 
Starosta zapytał, kto jest za przyjęciem stanowiska z zaproponowanym porządkiem obrad, w 
sprawie zwołania sesji: 
 
                                                    Za-5 W-0 P-0  
 
              - zatwierdzenia porozumienia pomiędzy Miastem Wrocław, a Powiatem Średzkim, w sprawie  
               ponoszenia wydatków na utrzymanie dziecka przebywającego w rodzinie zastępczej (Izabela      
                Spurgiasz). 
 
Za zatwierdzeniem porozumienia, członkowie Zarządu głosowali: 
 
                                                  Za-5 W-0 P-0  
Ad. 6. Sprawy różne: 
 
Radny Pierzchalski 
Zapytał, kiedy będzie podpisywane porozumienie trójstronne pomiędzy Powiatem, Środą 
Śląską i Udaninem?  
 
Wicestarosta 
Powiedział, że lada dzień, dlatego, że obie rady ( w Środzie Śląskiej i Udaninie) podjęły już 
uchwały i Wójt z Burmistrzem mają już prawo podpisać to porozumienie.  
 
Radny Pierzchalski 
Zapytał czy wniosek został złożony? 
 
Wicestarosta 
Odpowiedział, że nabór nie został jeszcze ogłoszony. Dodał, że umowa jest już gotowa.  
 
Skarbnik 
Powiedziała, że zdecydowaliśmy się jako Powiat na emisję obligacji, aby pokryć 
zobowiązania.  Dodała, że Bank Nordea Polska jest gotowy zorganizować i obsługiwać 
emisję. Wspomniała również, że będzie negocjować razem z Wicestarostą, z Bankiem, 
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natomiast ostateczne wyniki negocjacji przedstawimy Państwu na Zarządzie i podejmiemy 
decyzję co do zawarcia umowy.   
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał czy Bank nie przekracza warunków przez Radę przyjętych? 
 
Skarbnik 
Odpowiedziała, że nie przekracza. Powiedziała, że dają dwa warianty, albo od 1,6 do 2,5 
rozpiętość w marżach, albo  1,8.  Nam chodzi o to, żeby zejść do 1,6, ale być może nie 
będziemy mieli wyjścia. Kredyty jakie mamy: jeden kredyt jaki mamy na 5 100 000 złotych, 
mamy na 0,89 % prowizji, drugi bank na 5 500 000 złotych, na 1,49 %, trzeci bank na 
6 500 000 złotych, na 1,95 %. Dodała, że po negocjacjach z bankiem zobaczymy. Jeżeli 
Bank jest zobligowany do pewnej dokumentacji dla siebie, bo jak robiliśmy pierwszą emisję, 
to robiliśmy memorandum i Bank wyraźnie pisze, że memorandum informacyjne o ile zajdzie 
taka potrzeba, jeżeli my sobie tego zażyczymy. Bank PKO i Bank Spółdzielczy powiedział, 
że Gminy tak, ale Powiaty na taki długi okres kredytowania - nie.   
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Starosta zamknął posiedzenie Zarządu.  
 

Protokół sporządziła:                             PODPISY:  
           (-)   
Katarzyna Łaziuk               Sebastian Burdzy………(-)…………….. 

 
                      
                        Mieczysław Kudryński…(-)……………. 

 
 

            Czesław Kaczmarek ……(-)………….. 
 
 
                                                               Grzegorz Pierzchalski......(-).................... 
 
 
                                                               Józef Chabraszewski.........(-).................. 
                                                                 

 
                                                     Janina Gawlik………(-)………………… 

 
                                                                       Mariusz Żałobniak……(-)…………… 
 
 


